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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1078 Tågbärgning

Nyligen spårade ett arbetsfordon på Västra stambanan ur med stora förseningar 
i trafiken som följd. Trots att urspårningen inte var speciellt våldsam tog det 
över sju timmar innan bärgningsarbetet påbörjades. Enligt uppgifter från P4 
Skaraborg var den olycksplatsansvarige som skulle komma till platsen och ge 
ett röjningsmedgivande försenad. Varför den personen inte var på plats 
snabbare kan Trafikverket inte svara på. Det är inte rimligt att det tar sju 
timmar innan bärgningen ens påbörjas efter en olycka på en så trafikerad 
sträcka som Västra stambanan. Tvärstoppet orsakade förseningar för stora delar 
av spårtrafiken i landet och tusentals resenärer drabbades av den långsamma 
bärgningsprocessen. Det är tydligt att det behövs bättre rutiner kring hur en 
olycka av den här typen ska åtgärdas.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att bärgningsarbetet vid olyckor likt 
den på Västra stambanan inte ska fördröjas på grund av brister i rutiner runt 
olyckplatsansvariga och röjningsmedgivande?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-21
Besvaras senast
2017-03-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


